



## Yixin Huang

### 黄怡昕

Yixin Huang, Postgraduate Student, Tianjin Academy of Fine Arts. The work involves interactive devices, images, etc. Main research directions: object language, sound, exploring everyday materials, exploring the uniqueness of everyday objects, exploring collisions and conflicts between various intangible elements, and the connection between body multisensory perception and space. Main Exhibition Experience: 2023 Tianjin Mianshan Creative Block Pascal Gallery's 'AI Bellybutton' Technology and Art Exhibition, 2021 The 14th ANBD Asia Alliance Beyond Design Exhibition in 2021, The 22nd Advanced Imaging International Celebration of Central University AIF 2021 in South Korea, Tianjin Tianta 30th Anniversary Commemorative Exhibition.

黄怡昕，天津美术学院硕士研究生。作品涉及交互装置、影像等。主要研究方向：物语、声音、发掘日常材料、日常物的特殊性，探索各种无形元素之间的碰撞和冲突，身体多感官知觉与空间的联结。主要参展经历：2023年天津棉三创意街区帕斯卡画廊“AI的肚脐”科技艺术展，2021年第十四届ANBD亚洲联盟超越设计展，韩国中央大学AIF 2021第22届尖端影像国际庆典，天津市“天塔30周年纪念展”。



Di Da   
滴答